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PROTOKÓŁ NR 16/2019 
 

z XVI sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego odb ytej w dniu  
27 listopada 2019 roku o godz. 14:00 w sali narad U rzędu Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego przy ul. Sikorskiego 3-4. 
 
Sesję zwołano zarządzeniem Przewodniczącego Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
O terminie, miejscu i tematyce sesji powiadomiono radnych Rady Miasta poprzez doręczenie 
im zawiadomień. 
 
Na ogólną liczbę 25 radnych na sesji obecnych było 22 radnych - zgodnie z listą obecności 
stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Nieobecni radni: 
1. Anacki Robert, 
2. Pieńkowski Sebastian, 
3. Rafalski Tomasz. 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli:  
Prezydent Miasta, Z-cy Prezydenta Miasta, pracownicy Urzędu Miasta i zaproszeni gości, 
zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Wolne wnioski i informacje oraz oświadczenia klubowe. 
4. Druk nr 312 – podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego przy 

Przedszkolu Miejskim nr 2 w Gorzowie Wielkopolskim. 
5. Druk nr 313 – podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego trzyletniego I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki  
w Gorzowie Wielkopolskim w czteroletnie I Liceum Ogólnokształcące im. Tadeusza 
Kościuszki w Gorzowie Wielkopolskim. 

6. Druk nr 314 – podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego trzyletniego I Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Gorzowie 
Wielkopolskim w czteroletnie I Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Gorzowie 
Wielkopolskim. 

7. Druk nr 315 – podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego trzyletniego II Liceum Ogólnokształcącego im. Marii Skłodowskiej – 
Curie w Gorzowie Wielkopolskim w czteroletnie II Liceum Ogólnokształcące im. Marii 
Skłodowskiej – Curie w Gorzowie Wielkopolskim. 

8. Druk nr 316 – podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego trzyletniego II Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Gorzowie 
Wielkopolskim w czteroletnie II Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Gorzowie 
Wielkopolskim. 

9. Druk nr 317 – podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego trzyletniego III Liceum Ogólnokształcącego im. Władysława Szafera w 
Gorzowie Wielkopolskim w czteroletnie III Liceum Ogólnokształcące im. Władysława 
Szafera w Gorzowie Wielkopolskim. 

10. Druk nr 318 – podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego trzyletniego IV Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza 
Kotarbińskiego w Gorzowie Wielkopolskim w czteroletnie IV Liceum Ogólnokształcące 
im. Tadeusza Kotarbińskiego w Gorzowie Wielkopolskim. 

11. Druk nr 319 – podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego trzyletniego VI Liceum Ogólnokształcącego z Oddziałami Sportowymi 
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w Gorzowie Wielkopolskim w czteroletnie VI Liceum Ogólnokształcące z Oddziałami 
Sportowymi w Gorzowie Wielkopolskim. 

12. Druk nr 320 – podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego trzyletniego VII Liceum Ogólnokształcącego Mistrzostwa Sportowego 
w Gorzowie Wielkopolskim w czteroletnie VII Liceum Ogólnokształcące Mistrzostwa 
Sportowego w Gorzowie Wielkopolskim. 

13. Druk nr 321 – podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego trzyletniego VIII Liceum Ogólnokształcącego z Oddziałami 
Integracyjnymi im. Józefa Piłsudskiego w Gorzowie Wielkopolskim w czteroletnie VIII 
Liceum Ogólnokształcące z Oddziałami Integracyjnymi im. Józefa Piłsudskiego  
w Gorzowie Wielkopolskim. 

14. Druk nr 322 – podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 1 w Gorzowie Wielkopolskim  
w pięcioletnie Technikum nr 1 w Gorzowie Wielkopolskim. 

15. Druk nr 323 – podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 2 w Gorzowie Wielkopolskim  
w pięcioletnie Technikum nr 2 w Gorzowie Wielkopolskim. 

16. Druk nr 324 – podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 3 w Gorzowie Wielkopolskim  
w pięcioletnie Technikum nr 3 w Gorzowie Wielkopolskim. 

17. Druk nr 325 – podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 4 w Gorzowie Wielkopolskim  
w pięcioletnie Technikum nr 4 w Gorzowie Wielkopolskim. 

18. Druk nr 326 – podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 5 w Gorzowie Wielkopolskim  
w pięcioletnie Technikum nr 5 w Gorzowie Wielkopolskim. 

19. Druk nr 327 – podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 6 w Gorzowie Wielkopolskim  
w pięcioletnie Technikum nr 6 w Gorzowie Wielkopolskim. 

20. Druk nr 328 – podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 7 im. majora Henryka Sucharskiego  
w Gorzowie Wielkopolskim w pięcioletnie Technikum nr 7 im. majora Henryka 
Sucharskiego w Gorzowie Wielkopolskim. 

21. Druk nr 329 – podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół 
nr 12 im. Jana III Sobieskiego w Gorzowie Wielkopolskim w pięcioletnie Technikum nr 8 
w Gorzowie Wielkopolskim. 

22. Druk nr 330 – podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 9 w Gorzowie Wielkopolskim  
w pięcioletnie Technikum nr 9 w Gorzowie Wielkopolskim. 

23. Druk nr 331 – podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Centrum 
Kształcenia Praktycznego w Gorzowie Wielkopolskim oraz Regionalnego Ośrodka 
Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego w Gorzowie Wielkopolskim w Centrum 
Kształcenia Zawodowego w Gorzowie Wielkopolskim. 

24. Druk nr 332 – podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LVII/558/2001 Rady Miejskiej 
w Gorzowie Wlkp. z dnia 27 czerwca 2001 r. w sprawie utworzenia Gorzowskiego 
Centrum Kształcenia Praktycznego i Ustawicznego w Gorzowie Wlkp. oraz Uchwałę Nr 
XXII/254/2003 Rady Miasta Gorzowa Wlkp. z dnia 30 grudnia 2003 r. w sprawie zmiany 
nazwy Gorzowskiego Centrum Kształcenia Praktycznego i Ustawicznego. 

25. Druk nr 333 – podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały  
w sprawie nadania statutu instytucji artystycznej pod nazwą Centrum Edukacji 
Artystycznej – Filharmonia Gorzowska. 

26. Druk nr 334 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań  
i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 
realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej w 2019 roku. 
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27. Druk nr 338 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok 
miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 

28. Druk nr 339 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok 
miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 

29. Druk nr 340 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok 
miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 

30. Druk nr 341 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2019-2045. 

31. Druk nr 336 – podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości. 

32. Druk nr 335 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 
jednostkowych stawek dotacji przedmiotowej na rok 2019 dla Zakładu Gospodarki 
Mieszkaniowej w Gorzowie Wielkopolskim 

33. Druk nr 337 – podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru położonego przy ul. 
Czereśniowej. 

34. Sprawozdanie z obrotu nieruchomościami komunalnymi za III kwartał 2019 roku. 
35. Informacja o stanie realizacji uchwał Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego.  
36. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego.  
37. Sprawy różne. 
38. Zakończenie obrad. 
 
Ad. 1 Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
Sesję otworzył i jej obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miasta – Jan 
Kaczanowski, który po powitaniu stwierdził wymagane quorum do obradowania  
i podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Ad. 2 Przedstawienie porz ądku obrad. 
 
Jan Kaczanowski - proponuję poszerzenie porządku obrad o druk nr 342 w sprawie 
rozstrzygnięcia skargi, o druk nr 343 w sprawie wprowadzenia ograniczeń w godzinach, 
nocnej sprzedaży napojów alkoholowych, przeznaczonych do spożycia poza miejscem 
sprzedaży oraz o stanowisko Rady Miasta w sprawie podjęcia działań zmierzających do 
wyeliminowania ze stosowania na terenie Gorzowa Wielkopolskiego jednorazowych 
opakowań oraz naczyń i sztućców wykonanych z tworzyw sztucznych. W związku z brakiem 
uwag przechodzimy do głosowania nad poszerzeniem porządku obrad. 
 
W głosowaniu jawnym za poszerzeniem porządku obrad o druk nr 342 w sprawie 
rozstrzygnięcia skargi, głosowało 18 radnych, przy braku głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 3 do protokołu.  
 
W głosowaniu jawnym za poszerzeniem porządku obrad o druk nr 343 w sprawie 
wprowadzenia ograniczeń w godzinach, nocnej sprzedaży napojów alkoholowych, 
przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży, głosowało 19 radnych, przy braku 
głosów przeciwnych i wstrzymujących się. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 4 do protokołu. 
 
W głosowaniu jawnym za poszerzeniem porządku obrad o stanowisko Rady Miasta w 
sprawie podjęcia działań zmierzających do wyeliminowania ze stosowania na terenie 
Gorzowa Wielkopolskiego jednorazowych opakowań oraz naczyń i sztućców wykonanych z 
tworzyw sztucznych, głosowało 19 radnych, przy braku głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 5 do protokołu. 
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Jan Kaczanowski – proponuję w pkt. 4 rozpatrzyć Stanowisko Rady Miasta, w pkt. 35 projekt 
uchwały na druku nr 343 i w pkt. 36 projekt uchwały na druku nr 342. Pozostałe punkty 
porządku obrad zmienią kolejność. Czy są pytania lub uwagi do porządku obrad? W związku 
z brakiem uwag wnoszę o zatwierdzenie porządku obrad.  
 
W głosowaniu jawnym za zatwierdzeniem porządku obrad ze zmianami, głosowało 20 
radnych, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad. 3 Wolne wnioski i informacje oraz o świadczenia klubowe. 
 
Anna Czekirda – rektor Wyższej Szkoły Biznesu – chciałam podsumować projekt dot. 
szkolenia kandydatów do Młodzieżowej Rady Miasta, które przeprowadzała Fundacja 
Centrum Inicjatyw Akademickich przy Wyższej Szkole Biznesu. Ten projekt właśnie kończy 
się za trzy dni i chciałabym wyrazić swoje głębokie podziękowania i wdzięczność tym 
radnym, którzy bardzo mocno zaangażowali się. Wśród 35 radnych, przejrzałam już listę 
zatwierdzonych, 20 brało udział w naszym projekcie. Należy więc przypuszczać, że 
znakomita większość młodych radnych będzie do nowej funkcji przygotowana. Oczywiście, 
jak to młodzież, niektórzy byli na wszystkich warsztatach, niektórzy wybiórczo, ale 20 osób 
zostało przygotowanych. Projekt przewidywał szkolenia  dla kandydatów, w sumie było ich 
36, którzy brali udział we wszystkich spotkaniach oraz prelekcjach w wybranych szkołach 
ponadgimnazjalnych. W 10 szkołach brało udział prawie 600 uczniów, którzy wysłuchali 
prelekcji, które prowadzone były przez radnych. Chciałabym oficjalnie podziękować tym, 
którzy prowadzili zajęcia z młodzieżą w szkołach, a byli to: p. M. Bejnar – Bejnarowicz, p. P. 
Broszko, p. T. Manikowski, p. R. Wróblewski, p. A. Kozak i p. P. Szymotowicz. Bardzo 
dziękuję. Szkoły, dyrekcje szkół i młodzież były bardzo zadowolone, bo jak się okazało, 
pomimo lekcji wiedzy o społeczeństwie, na pytanie ilu jest radnych, nie wiem, czy padła 
dobra odpowiedź. Oczywiście podaję tutaj taki jeden przykład. Taki bezpośredni kontakt z 
radnym, żeby posłuchać, jakie są zadania radnych, co dzieje się na sesjach, to młodzież 
niezbyt często ma taką okazję. Oprócz tego były spotkania z kandydatami i pozwolę sobie 
jeszcze raz wyczytać nazwiska radnych: p. T. Manikowski, p. R. Wróblewski, p. A. Kozak, p. 
P.Szymotowicz, p. M. Surmacz w towarzystwie małżonka, bardzo serdecznie proszę 
podziękować p. Markowi, bo to była bardzo burzliwa dyskusja i w imieniu p. mecenasa 
Synowca była p. A. Synowiec, która nawiązała z młodzieżą bardzo bezpośredni kontakt, 
prowadziła z nimi warsztaty, opowiadając o tym, jak wygląda praca radnego. Bardzo dziękuję  
za zaangażowanie, ale to jeszcze nie koniec. Wiem, że 4 grudnia spotka się już w całym 
komplecie Młodzieżowa Rada Miasta. Mam nadzieję, że radni też przybędą na to 
zaprzysiężenie Rady. Ostatnim punktem tego projektu jest rywalizacja starzy kontra młodzi, 
będzie to quiz. Przykładowe pytania zostały już jakiś czas temu przekazane do Biura Rady. 
Młodzi natomiast przygotowywali się do tego, ci którzy brali udział w tych warsztatach. 
Byłoby miło, gdyby Państwo docenili ich wkład, nasz wykładowców, ale przede wszystkim 
młodzieży, która pilnie przygotowywała się do pełnienia nowej funkcji i zmierzyli się z nimi. 
Będzie 15 zamkniętych pytań. 12 pytań z ustawy o samorządzie gminnym i 3 z wystąpień 
publicznych. Mam nadzieję, że dla Państwa będzie to coś prostego, natomiast młodzież 
poczuje się doceniona, jeśli będzie mogła stanąć w szranki z dorosłymi radnymi. Młodzież 
będzie działała, na pewno. Nie patrzmy wstecz, patrzmy do przodu. Młodzi są przygotowani, 
pełni zapału. Na tych wszystkich warsztatach, spotkaniach z radnymi bardzo żywo 
dyskutowali, mieli mnóstwo ciekawych pomysłów, więc mam nadzieję, że będą działali. 
Pozwolę sobie zostawić listy gratulacyjne i podziękowania na ręce Przewodniczącego Rady 
Miasta, oczywiście jemu też pięknie dziękuję. Nie chcę zabierać więcej czasu i roznosić po 
sali. Dla wszystkich radnych, którzy brali w tym udział przygotowaliśmy podziękowania. 
Dziękuję bardzo. 
Jan Kaczanowski – pragnę poinformować, że zgodnie ze statutem Młodzieżowej Rady 
Miasta na 4 grudnia na godz. 14:30 zwołałem pierwszą, inauguracyjną sesję Młodzieżowej 
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Rady Miasta. Jest określony porządek. Wszystkich radnych serdecznie zapraszam i 
jednocześnie mam gorącą prośbę, żebyśmy nie próbowali młodych zdominować, żebyśmy 
pomogli im, aby w swoich sprawach sami decydowali, a jeśli będzie taka potrzeba, to oni 
będą wiedzieć kiedy i jak zwrócić się do nas o ewentualną pomoc. Pani rektor wspomniała, 
że są świetne kontakty z młodzieżą. Pragnę poinformować, że sam to odczułem, chociaż nie 
głosiłem, nie chwaliłem się tym, ale jeśli już jest taki moment to pragnę podkreślić, że 
dwukrotnie miałem spotkanie z młodzieżą maturalną, według mnie wspaniałą, w IV Liceum 
Ogólnokształcącym. Dokładnie 3 tygodnie temu. Każda grupa liczyła ok. 80 osób i powiem 
szczerze, że rozmowa z tymi młodymi ludźmi mnie osobiście bardzo podbudowała. 
Najważniejszy wniosek, który prezentuję od lat, żeby młodych ludzi traktować po partnersku. 
Paulina Szymotowicz – chciałabym pogratulować obecnym na dzisiejszej sesji Rady Miasta 
młodzieżowym, radnym wybranym na najbliższa kadencję.  
Grażyna Wojciechowska – gratuluję wszystkim młodym ludziom. Kochani, miasto jest nasze, 
zapraszam do tej współpracy, którą prowadzimy na wszystkich niwach i dziedzinach. 
Wolontariat, Wielka Orkiestra Świątecznej Pomocy, Dni Gorzowa, słuchać radnych i nie ma, 
że mówimy, my działamy i macie to egzekwować w swoich szkołach. Życzymy wszystkiego 
najlepszego. Radnych mamy świetnych, urzędników cudownych.  
Jan Kaczanowski – w związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji zamyka ten pkt. 
porządku obrad. 
 
Ad. 4 Stanowisko Rady Miasta w sprawie podj ęcia działa ń zmierzaj ących do 
wyeliminowania ze stosowania na terenie Gorzowa Wie lkopolskiego jednorazowych 
opakowa ń oraz naczy ń i sztu ćców wykonanych z tworzyw sztucznych. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt stanowiska Rady Miasta wszyscy radni 
otrzymali na piśmie. 
 
W głosowaniu jawnym za przyjęciem stanowiska Rady Miasta w sprawie podjęcia działań 
zmierzających do wyeliminowania ze stosowania na terenie Gorzowa Wielkopolskiego 
jednorazowych opakowań oraz naczyń i sztućców wykonanych z tworzyw sztucznych, 
głosowało 19 radnych, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się – stanowisko 
Rady Miasta stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 8 do protokołu.  
 
Ad. 5 Podj ęcie uchwały w sprawie utworzenia Punktu Przedszkoln ego przy 
Przedszkolu Miejskim nr 2 w Gorzowie Wielkopolskim.  
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie 
wraz z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 9 do protokołu. Ponadto projekt uzyskał 
jednomyślnie pozytywną opinię Komisji Oświaty i Wychowania. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego 
przy Przedszkolu Miejskim nr 2 w Gorzowie Wielkopolskim, głosowało 18 radnych, przy 
braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 10 do 
protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad. 6 Podj ęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego I Liceum Ogólnokształc ącego im. Tadeusza Ko ściuszki  
w Gorzowie Wielkopolskim w czteroletnie I Liceum Og ólnokształc ące im. Tadeusza 
Kościuszki w Gorzowie Wielkopolskim. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie 
wraz z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 12 do protokołu. Ponadto projekt uzyskał 
jednomyślnie pozytywną opinię Komisji Oświaty i Wychowania. 
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W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego trzyletniego I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki w 
Gorzowie Wielkopolskim w czteroletnie I Liceum Ogólnokształcące im. Tadeusza Kościuszki 
w Gorzowie Wielkopolskim, głosowało 19 radnych, przy braku głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Ad. 7 Podj ęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego I Liceum Ogólnokształc ącego dla Dorosłych w Gorzowie Wielkopolskim w 
czteroletnie I Liceum Ogólnokształc ące dla Dorosłych w Gorzowie Wielkopolskim. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie 
wraz z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 15 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego trzyletniego I Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Gorzowie 
Wielkopolskim w czteroletnie I Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Gorzowie 
Wielkopolskim, głosowało 20 radnych, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się 
– uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Ad. 8 Podj ęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego II Liceum Ogólnokształc ącego im. Marii Skłodowskiej – Curie w Gorzowie 
Wielkopolskim w czteroletnie II Liceum Ogólnokształ cące im. Marii Skłodowskiej – 
Curie w Gorzowie Wielkopolskim. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie 
wraz z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 18 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego trzyletniego II Liceum Ogólnokształcącego im. Marii Skłodowskiej – Curie 
w Gorzowie Wielkopolskim w czteroletnie II Liceum Ogólnokształcące im. Marii Skłodowskiej 
– Curie w Gorzowie Wielkopolskim, głosowało 20 radnych, przy braku głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 20 do protokołu. 
 
Ad. 9 Podj ęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego II Liceum Ogólnokształc ącego dla Dorosłych w Gorzowie Wielkopolskim 
w czteroletnie II Liceum Ogólnokształc ące dla Dorosłych w Gorzowie Wielkopolskim. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie 
wraz z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 21 do protokołu. Ponadto projekt uzyskał 
jednomyślnie pozytywną opinię Komisji Oświaty i Wychowania. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego trzyletniego II Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Gorzowie 
Wielkopolskim w czteroletnie II Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Gorzowie 
Wielkopolskim, głosowało 20 radnych, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się 
– uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 23 do protokołu. 
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Ad. 10 Podj ęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego III Liceum Ogólnokształc ącego im. Władysława Szafera w Gorzowie 
Wielkopolskim w czteroletnie III Liceum Ogólnokszta łcące im. Władysława Szafera w 
Gorzowie Wielkopolskim. 
 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie 
wraz z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 24 do protokołu. Ponadto projekt uzyskał 
jednomyślnie pozytywną opinię Komisji Oświaty i Wychowania. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego trzyletniego III Liceum Ogólnokształcącego im. Władysława Szafera w 
Gorzowie Wielkopolskim w czteroletnie III Liceum Ogólnokształcące im. Władysława Szafera 
w Gorzowie Wielkopolskim, głosowało 19 radnych, przy braku głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 26 do protokołu. 
 
 
Ad. 11 Podj ęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego IV Liceum Ogólnokształc ącego im. Tadeusza Kotarbi ńskiego w Gorzowie 
Wielkopolskim w czteroletnie IV Liceum Ogólnokształ cące im. Tadeusza 
Kotarbi ńskiego w Gorzowie Wielkopolskim. 
 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie 
wraz z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 27 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego trzyletniego IV Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kotarbińskiego 
w Gorzowie Wielkopolskim w czteroletnie IV Liceum Ogólnokształcące im. Tadeusza 
Kotarbińskiego w Gorzowie Wielkopolskim, głosowało 20 radnych, przy braku głosów 
przeciwnych i wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 29 do protokołu. 
 
 
Ad. 12 Podj ęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego VI Liceum Ogólnokształc ącego z Oddziałami Sportowymi w Gorzowie 
Wielkopolskim w czteroletnie VI Liceum Ogólnokształ cące z Oddziałami Sportowymi w 
Gorzowie Wielkopolskim. 
 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie 
wraz z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr  30 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego trzyletniego VI Liceum Ogólnokształcącego z Oddziałami Sportowymi w 
Gorzowie Wielkopolskim w czteroletnie VI Liceum Ogólnokształcące z Oddziałami 
Sportowymi w Gorzowie Wielkopolskim, głosowało 20 radnych, przy braku głosów 
przeciwnych i wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 31 do protokołu.  
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 32 do protokołu. 
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Ad. 13 Podj ęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego VII Liceum Ogólnokształc ącego Mistrzostwa Sportowego w Gorzowie 
Wielkopolskim w czteroletnie VII Liceum Ogólnokszta łcące Mistrzostwa Sportowego w 
Gorzowie Wielkopolskim. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie 
wraz z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 33 do protokołu. Ponadto projekt uzyskał 
jednomyślnie pozytywną opinię Komisji Oświaty i Wychowania. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego trzyletniego VII Liceum Ogólnokształcącego Mistrzostwa Sportowego w 
Gorzowie Wielkopolskim w czteroletnie VII Liceum Ogólnokształcące Mistrzostwa 
Sportowego w Gorzowie Wielkopolskim, głosowało 20 radnych, przy braku głosów 
przeciwnych i wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 35 do protokołu. 
 
Ad. 14 Podj ęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego VIII Liceum Ogólnokształc ącego z Oddziałami Integracyjnymi im. Józefa 
Piłsudskiego w Gorzowie Wielkopolskim w czteroletni e VIII Liceum Ogólnokształc ące 
z Oddziałami Integracyjnymi im. Józefa Piłsudskiego  w Gorzowie Wielkopolskim. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie 
wraz z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 36 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego trzyletniego VIII Liceum Ogólnokształcącego z Oddziałami Integracyjnymi 
im. Józefa Piłsudskiego w Gorzowie Wielkopolskim w czteroletnie VIII Liceum 
Ogólnokształcące z Oddziałami Integracyjnymi im. Józefa Piłsudskiego w Gorzowie 
Wielkopolskim, głosowało 19 radnych, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się 
– uchwała stanowi załącznik nr 37 do protokołu.  
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 38 do protokołu. 
 
Ad. 15 Podj ęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
czteroletniego Technikum nr 1 w Gorzowie Wielkopols kim w pi ęcioletnie Technikum nr 
1 w Gorzowie Wielkopolskim. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie 
wraz z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 39 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 1 w Gorzowie Wielkopolskim  
w pięcioletnie Technikum nr 1 w Gorzowie Wielkopolskim, głosowało 20 radnych, przy braku 
głosów przeciwnych i wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 40 do protokołu.  
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 41do protokołu. 
 
Ad. 16 Podj ęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
czteroletniego Technikum nr 2 w Gorzowie Wielkopols kim w pi ęcioletnie Technikum nr 
2 w Gorzowie Wielkopolskim. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie 
wraz z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 42 do protokołu. Ponadto projekt uzyskał 
jednomyślnie pozytywną opinię Komisji Oświaty i Wychowania. 
 



9 

 

W głosowaniu jawnym za podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 2 w Gorzowie Wielkopolskim w pięcioletnie 
Technikum nr 2 w Gorzowie Wielkopolskim, głosowało 20 radnych, przy braku głosów 
przeciwnych i wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 44 do protokołu.  
 
Ad. 17 Podj ęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
czteroletniego Technikum nr 3 w Gorzowie Wielkopols kim w pi ęcioletnie Technikum nr 
3 w Gorzowie Wielkopolskim. 
 
Jan Kaczanowski -  poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie 
wraz z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 45 do protokołu.  Ponadto projekt uzyskał 
jednomyślnie pozytywną opinię Komisji Oświaty i Wychowania. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 3 w Gorzowie Wielkopolskim w pięcioletnie 
Technikum nr 3 w Gorzowie Wielkopolskim, głosowało 19 radnych, przy braku głosów 
przeciwnych i wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 46 do protokołu.  
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 47 do protokołu. 
 
Ad. 18 Podj ęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
czteroletniego Technikum nr 4 w Gorzowie Wielkopols kim w pi ęcioletnie Technikum nr 
4 w Gorzowie Wielkopolskim. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie 
wraz z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 48 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 4 w Gorzowie Wielkopolskim w pięcioletnie 
Technikum nr 4 w Gorzowie Wielkopolskim, głosowało 18 radnych, przy braku głosów 
przeciwnych i wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 49 do protokołu.  
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 50 do protokołu. 
 
Ad. 19 Podj ęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
czteroletniego Technikum nr 5 w Gorzowie Wielkopols kim w pi ęcioletnie Technikum nr 
5 w Gorzowie Wielkopolskim. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie 
wraz z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 51 do protokołu. Ponadto projekt uzyskał 
jednomyślnie pozytywną opinię Komisji Oświaty i Wychowania. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 5 w Gorzowie Wielkopolskim w pięcioletnie 
Technikum nr 5 w Gorzowie Wielkopolskim, głosowało 20 radnych, przy braku głosów 
przeciwnych i wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 52 do protokołu.  
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 53 do protokołu. 
 
Ad. 20 Podj ęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
czteroletniego Technikum nr 6 w Gorzowie Wielkopols kim w pi ęcioletnie Technikum nr 
6 w Gorzowie Wielkopolskim. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie 
wraz z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 54 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
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W głosowaniu jawnym za podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 6 w Gorzowie Wielkopolskim w pięcioletnie 
Technikum nr 6 w Gorzowie Wielkopolskim, głosowało 20 radnych, przy braku głosów 
przeciwnych i wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 55 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 56 do protokołu. 
 
Ad. 21 Podj ęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
czteroletniego Technikum nr 7 im. majora Henryka Su charskiego w Gorzowie 
Wielkopolskim w pi ęcioletnie Technikum nr 7 im. majora Henryka Suchars kiego w 
Gorzowie Wielkopolskim. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie 
wraz z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 57 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 7 im. majora Henryka Sucharskiego w 
Gorzowie Wielkopolskim w pięcioletnie Technikum nr 7 im. majora Henryka Sucharskiego w 
Gorzowie Wielkopolskim, głosowało 19 radnych, przy braku głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 58 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 59 do protokołu.  
 
 
Ad. 22 Podj ęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół nr 12 
im. Jana III Sobieskiego w Gorzowie Wielkopolskim w  pięcioletnie Technikum nr 8 w 
Gorzowie Wielkopolskim. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie 
wraz z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 60 do protokołu. Ponadto projekt uzyskał 
jednomyślnie pozytywną opinię Komisji Oświaty i Wychowania. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu 
Szkół nr 12 im. Jana III Sobieskiego w Gorzowie Wielkopolskim w pięcioletnie Technikum nr 
8 w Gorzowie Wielkopolskim, głosowało 20 radnych, przy braku głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 61 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 62 do protokołu. 
 
 
Ad. 23 Podj ęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
czteroletniego Technikum nr 9 w Gorzowie Wielkopols kim w pi ęcioletnie Technikum nr 
9 w Gorzowie Wielkopolskim. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie 
wraz z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 63 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Wychowania. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego czteroletniego Technikum nr 9 w Gorzowie Wielkopolskim w pięcioletnie 
Technikum nr 9 w Gorzowie Wielkopolskim, głosowało 20 radnych, przy braku głosów 
przeciwnych i wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 64 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 65 do protokołu. 
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Ad. 24 Podj ęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Centrum Kształcenia 
Praktycznego w Gorzowie Wielkopolskim oraz Regional nego O środka Dokształcania i 
Doskonalenia Zawodowego w Gorzowie Wielkopolskim w Centrum Kształcenia 
Zawodowego w Gorzowie Wielkopolskim. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie 
wraz z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 66 do protokołu. Ponadto projekt uzyskał 
jednomyślnie pozytywną opinię Komisji Oświaty i Wychowania. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
Centrum Kształcenia Praktycznego w Gorzowie Wielkopolskim oraz Regionalnego Ośrodka 
Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego w Gorzowie Wielkopolskim w Centrum 
Kształcenia Zawodowego w Gorzowie Wielkopolskim, głosowało 20 radnych, przy braku 
głosów przeciwnych i wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 67 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 68 do protokołu. 
 
 
Ad. 25 Podj ęcie uchwały zmieniaj ącej Uchwał ę Nr LVII/558/2001 Rady Miejskiej w 
Gorzowie Wlkp. z dnia 27 czerwca 2001 r. w sprawie utworzenia Gorzowskiego 
Centrum Kształcenia Praktycznego i Ustawicznego w G orzowie Wlkp. oraz Uchwał ę Nr 
XXII/254/2003 Rady Miasta Gorzowa Wlkp. z dnia 30 g rudnia 2003 r. w sprawie zmiany 
nazwy Gorzowskiego Centrum Kształcenia Praktycznego  i Ustawicznego. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie 
wraz z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 69 do protokołu. Ponadto projekt uzyskał 
jednomyślnie pozytywną opinię Komisji Oświaty i Wychowania. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LVII/558/2001 Rady 
Miejskiej w Gorzowie Wlkp. z dnia 27 czerwca 2001 r. w sprawie utworzenia Gorzowskiego 
Centrum Kształcenia Praktycznego i Ustawicznego w Gorzowie Wlkp. oraz Uchwałę Nr 
XXII/254/2003 Rady Miasta Gorzowa Wlkp. z dnia 30 grudnia 2003 r. w sprawie zmiany 
nazwy Gorzowskiego Centrum Kształcenia Praktycznego i Ustawicznego, głosowało 21 
radnych, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik 
nr 70 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 71 do protokołu. 
 
 
Ad. 26 Podj ęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu  uchwały  
w sprawie nadania statutu instytucji artystycznej p od nazw ą Centrum Edukacji 
Artystycznej – Filharmonia Gorzowska. 
 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie 
wraz z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 72 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Kultury, Sportu i Promocji. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu 
uchwały w sprawie nadania statutu instytucji artystycznej pod nazwą Centrum Edukacji 
Artystycznej – Filharmonia Gorzowska, głosowało 20 radnych, przy braku głosów 
przeciwnych i wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 73 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 74 do protokołu. 
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Ad. 27 Podj ęcie uchwały zmieniaj ącej uchwał ę w sprawie okre ślenia zada ń  
i wysoko ści środków Pa ństwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawn ych 
na realizacj ę zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej w 2 019 roku. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie 
wraz z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 75 do protokołu. Ponadto projekt uzyskał 
jednomyślnie pozytywną opinię Komisji Spraw Społecznych oraz Budżetu i Finansów. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 
zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej w 2019 roku, głosowało 
20 radnych, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się – uchwała stanowi 
załącznik nr 76 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 77 do protokołu. 
 
 
Ad. 28 Podj ęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały bud żetowej na 2019 rok miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie 
wraz z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 78 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Spraw Społecznych oraz Budżetu i 
Finansów. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 
2019 rok miasta Gorzowa Wielkopolskiego, głosowało 18 radnych, przy braku głosów 
przeciwnych i wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 79 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 80 do protokołu. 
 
Ad. 29 Podj ęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały bud żetowej na 2019 rok miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie 
wraz z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 81 do protokołu. Ponadto projekt uzyskał 
jednomyślnie pozytywną opinię Komisji Oświaty i Wychowania oraz Budżetu i Finansów. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 
2019 rok miasta Gorzowa Wielkopolskiego, głosowało 19 radnych, przy braku głosów 
przeciwnych i wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 82 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 83 do protokołu. 
 
Ad. 30 Podj ęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały bud żetowej na 2019 rok miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie 
wraz z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 84 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Rozwoju oraz Budżetu i 
Finansów. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 
2019 rok miasta Gorzowa Wielkopolskiego, głosowało 20 radnych, przy braku głosów 
przeciwnych i wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 85 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 86 do protokołu. 
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Ad. 31 Podj ęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2019-2045. 
 
Jan Kaczanowski - poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie. 
Uzasadnienie wprowadzonych zmian zawarte jest w załączniku nr 2 do uchwały. Ponadto 
projekt został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Gorzowa Wielkopolskiego na lata 2019-2045, głosowało 20 radnych, przy 
braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 87 do 
protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 88 do protokołu. 
 
Ad. 32 Podj ęcie uchwały w sprawie okre ślenia wysoko ści stawek podatku od 
nieruchomo ści. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie 
wraz z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 89 do protokołu. Ponadto projekt uzyskał 
pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów. Natomiast Komisja Gospodarki i Rozwoju nie 
wydała opinii. 
Radosław Wróblewski – co roku radni stają przed dylematem związanym z określeniem 
stawek podatków miejskich. Rozmawiamy o sprawach kluczowych dla mieszkańców, ale 
także i dla radnych. W tym roku postanowiliśmy pracować między klubami dlatego też 
wspólnie z radną A. Kozak zaproponujemy poprawki, które wspólnie wypracowaliśmy jako 
Klub  Radnych Koalicja Obywatelska, Klub Radnych Gorzów Plus i Klub Radnych #kocham 
Gorzów. Proponujemy obniżenie stawek podatkowych, które zaproponowano na druku nr 
336. Jako radni mamy świadomość, że te decyzje są trudne. Od początku tej kadencji ciągle 
spotykamy się z dylematami związanymi przede wszystkim z tym, że wiele zadań, które są 
cedowane na samorząd przez władze rządowe nie znajduje odzwierciedlenia we wsparciu 
finansowym. Wszyscy radni otrzymali materiał od Skarbnika Miasta i stanowi on załącznik nr 
90 do protokołu. Pozwala on obrazowo zobaczyć w jakiej sytuacji jest miasto i przed jakimi 
decyzjami my, jako radni,  stoimy. Kwestia zmian w podatkach przyjęta w rozwiązaniu 
rządowym i legislacyjnym na poziomie Sejmu i Senatu w tym momencie powoduje stratę dla 
naszego miasta w wysokości ok. 18 mln zł. Często w tym momencie rozmawiamy o 
sprawach, problemach oświaty. Mamy wprost napisane, że wzrost wydatków, które są nie 
pokryte subwencją oświatową tj. ponad 18 mln zł i o to też m.in. jako Klub Radnych Koalicja 
Obywatelska pytaliśmy, rozmawialiśmy, zwłaszcza z radnymi z Prawa i Sprawiedliwości. 
Przede wszystkim reforma, a może deforma oświaty i wydatki, które ponieśliśmy w latach 
2017 – 2019, tj. ponad 6 mln zł. W przyszłym roku też będą wydatki ponoszone na 
dostosowanie pomieszczeń szkół do podwójnego rocznika. To będzie ponad 1,2 mln zł. Z 
pełną odpowiedzialnością proponujemy poprawki, które spowodują, że te podatki na rok 
2020 będą mniejsze.  
Anna Kozak – przedstawiła poprawki do projektu uchwały na druku nr 336, które stanowią 
załącznik nr 91 do protokołu. Stawki na rok 2020 zostały podwyższone w stosunku do 
stawek obowiązujących w 2019 roku jednakże są one niższe od stawek maksymalnych 
ogłoszonych w obwieszczeniach Ministra Finansów z dnia 24 lipca 2019 r. w sprawie 
górnych stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych na rok 2020. Podkreślam, że są one 
niższe od stawek maksymalnych. Mając na uwadze dobro naszych mieszkańców oraz 
odpowiedzialność gospodarowania publicznymi pieniędzmi w imieniu 3 klubów wnioskuję o 
pozytywne rozpatrzenie naszej poprawki, podwyżki podatków i opłat lokalnych w tzw. 
podwyżce progresywnej. Pozwala ona złagodzić skutki wzrostu kosztów prowadzenia 
gospodarstwa domowego oraz działalności gospodarczej. Niższe stawki to także większa 
konkurencyjność naszego miasta i możliwość pozyskania nowych inwestorów. 
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Alicja Burdzińska – czy policzyliście Państwo de facto o jaką kwotę walczycie? Indywidualnie 
na mieszkańca miasta ile przeciętnie? W imieniu radnych Prawa i Sprawiedliwości będziemy 
głosować przeciwko podniesieniu podatków.  
Anna Kozak – jeżeli chodzi o podwyżkę dla osób fizycznych, mówimy o nieruchomościach 
mieszkalnych jest to podwyżka 3 gr na 1m2. Dla mieszkania średniego 60 – metrowego 
podwyżka stanowi 1,80 zł wzrostu w stosunku rocznym. Jeżeli mówimy o podatku dla osób 
prowadzących działalność gospodarczą, które posiadają nieruchomości komercyjne stawka 
wynosi 1,2 m2, czyli od 100 – metrowego lokalu jest to 120 zł więcej w stosunku rocznym. 
Ponadto wzrost tej stawki to jest ok. 3% w stosunku do 2019 r., gdzie mamy ujętą inflację, 
która była wykazana w pierwszym półroczu 2019 r. na poziomie 1,8%. Jak Państwo 
dokładnie zdajecie sobie sprawę w umowach najmu dla osób prowadzących działalność 
gospodarczą są wykazywane możliwość waloryzacji tej kwoty czynszu o wskaźnik inflacji, 
czyli w tym przypadku przedsiębiorca rocznie dopłaca 1,2. 
Jerzy Synowiec – w opozycji do głosu przedstawicielki PiS chciałbym powiedzieć, że to jest 
rozpaczliwa próba ratowania budżetu chociaż w niewielkiej części z powodu działań właśnie 
PiS – u. Przypomnę tylko, że PiS rąbnął nam z budżetu 18 mln zł obniżając PIT w skali kraju 
i rąbnął kolejne rzeczy. 18 mln zł poprzez wzrost wydatków niepokrytych subwencją 
oświatową, czyli 36 mln zł. Próbujemy odzyskać ledwie 3 mln zł dzisiaj, gdzie PiS nam mówi, 
że jest przeciwko. To współczesny Janosik bogatym zabiera, sobie – biednemu daje. 
Jan Kaczanowski – 18 mln zł  to nie jest w skali kraju tylko miasta Gorzowa. 
Anna Kozak – sposób prowadzenia takiej polityki, gdzie systematycznie co roku 
podwyższamy częściowo podatki prowadzi do tego, że te ceny są bardziej wyłagodzone, jeśli 
chodzi o podwyżki i te gospodarstwa, które prowadzą osoby fizyczne, a także osoby prawne 
są lepiej przygotowane. Prowadzenie takiej polityki, że przez kilka lat nie podwyższamy 
podatków, a potem podwyższmy o 1/3 to uważam, że to byłoby bardziej bolesne. 
Jan Kaczanowski – w związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji przechodzi do 
głosowania nad przyjęciem poprawek do projektu uchwały na druku nr 336. 
 
W głosowaniu jawnym za przyjęciem poprawek Klubu Radnych #kocham Gorzów, Klubu 
Radnych Gorzów Plus i Klubu Radnych Koalicja Obywatelska do projektu uchwały w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, głosowało 18 radnych, przy 1 głosie 
przeciwnym i 1 wstrzymującym się. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 92 do protokołu. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od nieruchomości wraz z przyjętymi poprawkami, głosowało 18 radnych, przy 2 
głosach przeciwnych i braku głosów wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 93 
do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 94 do protokołu. 
 
Ad. 33 Podj ęcie uchwały zmieniaj ącej uchwał ę w sprawie ustalenia jednostkowych 
stawek dotacji przedmiotowej na rok 2019 dla Zakład u Gospodarki Mieszkaniowej w 
Gorzowie Wielkopolskim. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie 
wraz z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 95 do protokołu. Ponadto projekt został 
jednomyślnie pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Gospodarki i Rozwoju oraz Budżetu i 
Finansów. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 
jednostkowych stawek dotacji przedmiotowej na rok 2019 dla Zakładu Gospodarki 
Mieszkaniowej w Gorzowie Wielkopolskim, głosowało 20 radnych, przy braku głosów 
przeciwnych i wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 96 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 97 do protokołu. 
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Ad. 34 Podj ęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodaro wania 
przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla o bszaru poło żonego przy ul. 
Czereśniowej. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie 
wraz z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 98 do protokołu. Ponadto projekt uzyskał 
jednomyślnie pozytywną opinię Komisji Gospodarki i Rozwoju. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Gorzowa Wielkopolskiego dla obszaru 
położonego przy ul. Czereśniowej, głosowało 20 radnych, przy braku głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 99 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 100 do protokołu. 
 
Ad. 35 Podj ęcie uchwały w sprawie wprowadzenia ogranicze ń w godzinach nocnej 
sprzeda ży napojów alkoholowych, przeznaczonych do spo życia poza miejscem 
sprzeda ży. 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie 
wraz z uzasadnieniem, które stanowi załącznik nr 101 do protokołu. Ponadto projekt uzyskał 
jednomyślnie pozytywną opinię Komisji Spraw Społecznych oraz pozytywną opinię Komisji 
Gospodarki i Rozwoju. 
Piotr Wilczewski – dlaczego w takim szybkim trybie uchwalamy tą uchwałę? Nie widzę opinii 
Prezydenta, ani radcy prawnego i mam pytanie, czy w związku z ograniczeniem sprzedaży 
alkoholu także będziemy ograniczali spożycie alkoholu w miejscach publicznych, np. na 
bulwarze? Jeżeli chcemy ograniczyć sprzedaż alkoholu to powinniśmy być konsekwentni, 
jeżeli walczymy z alkoholizmem to walczmy po całości, a nie tylko ograniczamy godziny 
sprzedaży. 
Radosław Wróblewski – jest to nasza inicjatywa ponad klubowa, która wynika tak naprawdę 
z tego, co często widzimy w naszym mieście, właśnie szczególnie w godz., o których mówi ta 
uchwała i szczególnie w weekendy. Radny T. Manikowski, który zawodowo zajmuje się tymi 
problemami m.in. zachęcił mnie do tego, żeby popatrzeć na miasto właśnie oczami 
mieszkańca, który w weekendy w okresie letnim widział, co się w różnych miejscach miasta 
dzieje, rozmawiał z młodymi ludźmi, ze sprzedawcami. Na stacjach benzynowych 
prowadziłem takie rozmowy, pytałem ludzi i powiem tak, że będziemy patrzeć, jaki będzie 
tego efekt. Zróbmy konkretne kroki, które będą ograniczać dostęp do alkoholu. Być może 
radny Wilczewski zaproponuje kolejne rozwiązania i być może inni radni też zaproponują. 
Myślę, że przyjmiemy je z otwartością i chętnie za nimi zagłosujemy. Jeżeli obserwujemy 
nasze miasto, jestem zatrwożony o to, co widziałem wielokrotnie w tych godz. w weekendy w 
naszym mieście, tych beztroskich młodych ludzi, którzy właśnie najczęściej zaopatrywali się 
w alkohol poprzez osoby starsze, czy też starszych kolegów chociażby na stacjach 
benzynowych. Cywilizujmy w tym momencie kulturę picia. Zgadzam się z radnym 
Wilczewskim i oczekuję, że zaproponuje kolejne rozwiązania w tym względzie.  
Tomasz Manikowski – wątpliwości będą, bo to jest zmiana, a zmiany budzą wątpliwości, ale 
za długo trwaliśmy w tym, żeby rozpijać mieszkańców. Za długo jest tak, że grupka ludzi 
może kupić sobie alkohol nocą. Chronimy rodziny, chronimy człowieka. Nasza decyzja, która 
jest mądrą decyzją, bardzo odważną, ratuje życie, ratuje godność rodziny przede wszystkim. 
Mówimy o alkoholu, o grupce pijącej alkohol, ale to rzutuje na jakość życia rodzin. Teraz na 
każdej komisji jest mówione o rodzinach, priorytetach, o tym, żeby ludzie zostali w naszym 
mieście. Musimy myśleć, jacy ludzie zostaną w mieście, jak możemy tym ludziom pomóc. 
Jeżeli banery nie pomagają, nie pomaga profilaktyka w szkołach, którą też trzeba usprawnić, 
a ograniczenia to udowodniona metoda, rekomendowana przez PARPA – y, do tego, żeby 
ograniczyć spożycie. Jeżeli zostanie ograniczone spożycie to mamy wówczas zdrowszy 
naród, zdrowsze społeczeństwo. Uważam, że to jest najlepsze rozwiązanie, jakie 
moglibyśmy sobie wymarzyć. Dla mnie osobiście jest to wielkie święto dzisiaj.  
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Jan Kaczanowski – jestem za tolerancją, ale tolerancją kontrolowaną. W tym temacie sądzę, 
że rozwiązania w Gorzowie są potrzebne dlatego, że w innych miastach takie rozwiązania 
już przyjęto wcześniej i z tego, co się orientuję, np. we Wrocławiu przestępczość od 
momentu zastosowania takich rozwiązań spadła o ok. 25%. Nawet jakby przestępczość 
spadła tylko o 10% to i tak jest dużo i to według mnie się opłaca. Uważam jednak, że jeżeli 
można to powinno się spokojnie podchodzić do pewnych rozwiązań i  procedować projekty 
uchwał zgodnie z prawem. Co nagle to po diable. Jestem człowiekiem, jak już wcześniej 
powiedziałem, tolerancyjnym i uważam, że za rok powinniśmy do tego tematu podejść i 
zobaczyć, kto miał w tym przypadku rację. Jeśli wnioskodawcy, łącznie ze mną, bo jestem 
za, nie będziemy mieli racji to powrócimy do stanu, który obecnie, na dzień dzisiejszy 
obowiązuje.  
Piotr Wilczewski – proponuję, abyśmy na następnej sesji wystosowali apel do naszych 
Parlamentarzystów, żeby z zamrażarki sejmowej wyciągnęli projekt ustawy zaproponowany 
przez Państwową Agencję Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, która mówi wprost, że 
problemem alkoholizmu w Polsce jest również spożywanie alkoholu w opakowaniach 
mniejszych niż 0,5 litra. Powinien to być następny krok i również powinniśmy na następnej 
sesji w grudniu wystosować taki apel, jako gorzowscy samorządowcy.  
Jan Kaczanowski – myślę, że Parlamentarzyści obserwują czasami nasze obrady i sądzę, że 
potrafią słuchać i czytać i odpowiednie wnioski wyciągną, co wcale nie oznacza, żeby na 
piśmie nie wystąpić.  
Jacek Wójcicki – Prezydent Miasta – poinformował, że pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 
Patryk Broszko – odpowiadając na pytanie dlaczego nie ograniczyć na bulwarze podam 
przykład z mojego osiedla Zawarcia. Na rogu ul. Brackiej, Śląskiej i Towarowej od lat 
funkcjonuje sklep całodobowy i ten sklep jest tuż pod budynkami mieszkalnymi i obok szkoły. 
Od lat dochodziło do zakłócania porządku publicznego, policja wielokrotnie interweniowała. 
Różnica między tym miejscem i bulwarem jest taka, że bulwar nie ma wokół siebie 
zabudowań mieszkalnych, a jeżeli ma to są one oddzielone pasem estakady. Bulwar jest 
takim miejscem, gdzie człowiek może przyjść z alkoholem zakupionym wcześniej i kulturalnie 
wypije i nikomu nie będzie to przeszkadzało. Przykład, który podałem wskazuje na to, że 
spożywanie przez całą dobę alkoholu i jego nabywanie w okolicach sklepu powodowało, że  
mieszkańcy odczuwali ogromny dyskomfort i interweniowała policja. To taki jeden z wielu 
przykładów, który można byłoby na terenie Gorzowa wskazać.  
Maria Surmacz – w imieniu radnych PiS powiem, że jesteśmy bardzo zadowoleni z projektu 
takiej uchwały i będziemy oczywiście głosowali za przyjęciem tej uchwały, bo uważamy, 
przychylam się do wszystkich składanych wniosków i wypowiedzi wcześniejszych, że to na 
pewno przyczyni się do mniejszego spożywania alkoholu w tych godz., a przede wszystkim 
do wzrostu bezpieczeństwa naszych mieszkańców i tego mieszkańcom bardzo życzę.  
Piotr Wilczewski – odpowiadając radnemu P. Broszko jeżeli widzimy takie zachowania 
oczywiście powinniśmy powiadomić odpowiednie służby, a jeżeli takie interwencje policji 
pojawiają się pod punktem, gdzie spożywa się alkohol w miejscu niedozwolonym, w obrębie 
sklepu  to jest to złamanie warunków koncesji i takiemu podmiotowi gospodarczemu powinna 
grozić utrata koncesji, więc tutaj są odpowiednie działania, które można podjąć w tym 
kierunku. 
Jan Kaczanowski – poinformował, że opinia prawna radcy prawnego D. Sassa jest 
pozytywna. W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń zamyka dyskusję w pkt. 35 i przechodzi 
do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie wprowadzenia ograniczeń w 
godzinach nocnej sprzedaży napojów alkoholowych, przeznaczonych do spożycia poza 
miejscem sprzedaży, głosowało 21 radnych, przy braku głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik nr 102 do protokołu.  
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 103 do protokołu. 
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Ad. 36 Podj ęcie uchwały w sprawie rozstrzygni ęcia skargi. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali na piśmie. 
 
W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie rozstrzygnięcia skargi, głosowało 18 
radnych, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się – uchwała stanowi załącznik 
nr 104 do protokołu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 105 do protokołu. 
 
Ad. 37 Sprawozdanie z obrotu nieruchomo ściami komunalnymi za III kwartał 2019 
roku. 
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że sprawozdanie z obrotu nieruchomościami 
komunalnymi za III kwartał 2019 roku wszyscy radni otrzymali na piśmie i stanowi załącznik 
nr 106 do protokołu. 
 
 
Sprawozdanie z obrotu nieruchomościami komunalnymi za III kwartał 2019 roku Rada 
Miasta przyjęła do wiadomości przez aklamację. 
 
Ad. 38 Informacja o stanie realizacji uchwał Rady M iasta Gorzowa Wielkopolskiego.  
 
Jan Kaczanowski – poinformował, że informacja o stanie realizacji uchwał Rady Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego wszyscy radni otrzymali na piśmie i stanowi załącznik nr 107 do 
protokołu.  
 
Informację o stanie realizacji uchwał Rady Miasta Gorzowa Wielkopolskiego Rada Miasta 
przyjęła do wiadomości przez aklamację.  
 
Ad. 39 Przyj ęcie protokołu z XV sesji Rady Miasta Gorzowa Wielko polskiego.  
 
Jan Kaczanowski - pyta, czy radni mają uwagi do protokołu z XV sesji Rady Miasta? W 
związku z brakiem uwag wnosi o przyjęcie protokołu. 
 
W głosowaniu jawnym za przyjęciem protokołu z XV sesji Rady Miasta Gorzowa 
Wielkopolskiego, głosowało 20 radnych, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących 
się. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 108 do protokołu. 
 
Ad. 40 Sprawy ró żne. 
 
Jan Kaczanowski – przypominam radnym, że w dniu jutrzejszym o godz. 12 odbędzie się 
wspólne posiedzenie komisji merytorycznych Rady Miasta dot. zaopiniowana projektu 
budżetu miasta Gorzowa na 2020 rok. Natomiast 4 grudnia będzie inauguracyjna sesja 
Młodzieżowej Rady Miasta. 
Grażyna Wojciechowska – dziękuję władzą naszego miasta i dyrektorom placówek, że 
uczestniczą w ważnych momentach i działaniach naszego miasta. Dziękuję Pani Prezydent i 
proszę, żeby podległe wydziały, tj, wydział kultury, któremu chciałam podziękować za pomoc 
w organizacji 5. Zaduszek dot. spoczywających naszych gorzowian na Cmentarzu 
Świętokrzyskim. Resztę Państwa zapraszam do recenzji. Projekt był pod patronatem 
Prezydenta Miasta w partnerstwie z Teatrem im. Juliusza Osterwy oraz Wojewódzkim 
Ośrodkiem Metodycznym. To był projekt edukacyjno – wychowawczy, w którym uczestniczyli 
uczniowie, pracownicy placówek oświatowych – II LO, IV LO, Liceum Katolickie, Zespół 
Szkół Elektrycznych, Jazz Klub pod Filarami, który użyczył nam bezpłatnie możliwość 
spotykania się  z młodzieżą na próbach. Organizator, moja Fundacja jest non profit i tylko 
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możemy brać udział w konkursach, gdzie są przyznawane bardzo niskie kwoty. Nie byłoby to 
możliwe gdyby nie chęć młodzieży, chóru, ludzi, DPS nr 1 i nr 2, Pogotowia Opiekuńczego, 
nie mówiąc już o dyrektorach i pracownikach wydziałów, którzy swój wolny czas poświęcili, 
żeby pomagać. Dziękuję również Zespołowi Szkół Ekonomicznych, p. Joannie Żyrow, która 
wraz z młodzieżą bardzo zaangażowała się w przygotowaniu święta Pracownika Socjalnego. 
Cieszę się, że tu jest młodzież, która będzie działała w Radzie Miasta. Wiedzą już co ich 
czeka, wolontariat, WOŚP. Oni kochają swoje miasto i chcą to robić społecznie dlatego będę 
wnioskowała, żeby zwiększyć środki finansowe na stypendia artystyczne, tylko 40 tys. zł 
więcej na ten rok, a przede wszystkim, żeby Dni Gorzowa ograniczyć wydatkami do 1 dnia, 
czyli soboty, a w niedzielę zrobimy Młodzież, dorośli swoim mieszkańcom. Mamy 
sprawdzone szkoły, sprawdzoną młodzież, która chce, a mamy tak uzdolnioną młodzież, 
uczniów, możemy zapraszać tam, gdzie występują. Jestem za wspieraniem i polepszaniem 
warunków na zajęcia pozalekcyjne, na sport, kulturę, bo my kochamy swoje miasto. 
Podziękujmy dyr. Tomaszewiczowi, bo gdyby nie zgoda na tą niską kwotę pokrycia kosztów 
nie moglibyśmy robić tak ważnych projektów edukacyjno – historycznych. Dziękuję 
wszystkim tym, którzy dali z siebie wszystko, pomogli. Każdy coś od siebie dał. Zobaczcie na 
zdjęciach, jak to było. Dzięki wspólnemu zapałowi mogliśmy osiągnąć sukces. Mi też 
wydawało się, że całe życie będę piękna, młoda i bogata. Społeczeństwo, które zapomina o 
swojej przeszłości nie ma szans do życia w przyszłości. Wy musicie przejmować to, co ja 
robię dla historii naszego miasta. Miałam bardzo ciężkie dni, tygodnie i choroba mnie 
zmogła, stres jeżeli kogoś czymś uraziłam to przepraszam, ale taka jest moja uroda. Jestem 
jaka jestem. Znacie mnie Państwo, nie prowokujcie mnie, bo widzicie, że wtedy jestem jak 
lwica. Ze mną łagodnie wszystko można zrobić. Dzisiaj pokazaliśmy naprawdę cudowną 
współpracę, jak można wspólnie coś osiągnąć, co chcieliśmy, pozbyć się złych rzeczy. W 
grupie można osiągnąć sukces.  
Alicja Burdzińska – nieustannie pytam się o działki na ul. Dobrej. Dalej nic nie sprzedane. 
Cały czas mówią mi ludzie z Gorzowa, że nie ma miejsca dla małych, drobnych firm. 
Zastanówmy się, apeluję do władz Gorzowa, bo wiem, że zostały tam rzucone wielkie 
pieniądze, ale może można to jakoś poszatkować na mniejsze części.  
Jacek Szymankiewicz – Zastępca Prezydenta – 30 stycznia będzie kolejny przetarg na 
sprzedaż nieruchomości przy ul. Dobrej i Miłej. Nie będą poszatkowane, od razu będzie 
obniżona cena wywoławcza nieruchomości.  
Tomasz Manikowski – zrobiliśmy kawał dobrego dla drugiego człowieka. Myślałem, że to 
tylko w bajkach tak dzieje się, że za jednym przyciskiem można zmienić życie człowieka. 
Tutaj za jednym przyciskiem zmieniliśmy niejedną rodzinę, bo te nasze działanie zadziała. 
Dzisiaj dla mnie to jest święto. Jestem pełen podziwu dla zrozumienia tematu i wierzę w to, a 
mam zielone światło od Pana Prezydenta, żeby sprawy społeczne były priorytetem. W 
naszym kochanym mieście Gorzowie ludzie tu wam dobrze będzie, zostańcie z nami.  
Anna Kozak – 15 listopada Klub Radnych Koalicja Obywatelska zorganizował bal 
charytatywny dla Adasia Kosa. Udało nam się zebrać brakującą kwotę, dziecko pojedzie na 
operację do Stanów Zjednoczonych. Dziękujemy Urzędowi Miasta za dostarczenie nam 
gadżetów, podziękowania także dla spółek miejskich,  gdzie otrzymaliśmy gadżety, które 
mogliśmy spieniężyć i przekazać te środki na Fundację. Dziękujemy także radnej A. 
Burdzińskiej za wspomożenie naszej akcji i wszystkim innym osobom, które były 
zaangażowane.  
Jan Kaczanowski – pragnę poinformować, że 19 października będzie sesja budżetowa, a 
przed sesją, tak jak w ubiegłym roku, o godz. 12:30 będzie spotkanie opłatkowe, na które w 
imieniu własnym i Prezydenta Miasta serdecznie zapraszam.  
Jerzy Sobolewski – radna A. Burdzińska ma dobre serce, ale ze słowami nie do końca 
dobrze mówi. Oprócz tego, że są tereny inwestycyjne na ul. Dobrej mamy też tereny, które 
są własnością Skarbu Państwa i tam rząd, premier Morawiecki, radny S. Pieńkowski obiecali, 
że miasto tam załatwi inwestora. Pytam się dlaczego tego inwestora do tej pory  nie ma? Był 
obiecany, że jak będzie to przekształcone, to będzie tam inwestor. Może radna coś na ten 
temat wie.  
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Alicja Burdzińska – nie mówiłam o inwestorze bogaczu, tylko mówię o rzemieślnikach 
drobnych miastach Gorzowa, bo oni budują nasze bogactwo przede wszystkim.  
Jacek Wójcicki – uspokajając Państwa jeszcze raz podkreślam, że zarówno tereny na ul. 
Dobrej dopiero w kolejnym postępowaniu przetargowym będziemy mogli obniżyć cenę. 
Myślę, że rynek na to dobrze zareaguje. Jeżeli chodzi o tereny przy ul. Mironickiej są one w 
dyspozycji KOWR – u od niedawna, my je oczywiście już oferujemy i nie ukrywam, że już 
pewne zainteresowanie terenem jest. Aby móc mówić o sukcesie to dopiero wtedy, kiedy 
będziemy mieć sfinalizowane jakiekolwiek umowy. Ten teren jest naprawdę naszym wielkim 
majątkiem i skarbem. Myślę, że przez najbliższe kilkanaście, kilkadziesiąt lat będzie taką 
rezerwą dla terenów miasta. 
Jan Kaczanowski – w związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji zamyka ten pkt. 
porządku obrad. 
 
Ad. 41 Zako ńczenie obrad. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta – Jan 
Kaczanowski zamyka obrady XVI sesji Rady Miasta dziękując zebranym radnym i gościom 
zaproszonym za udział. 
Sesję zakończono o godz. 15:57. 
 
      
        

 Przewodnicz ący Rady Miasta 
                      ( - ) 

        Jan Kaczanowski 
 
Protokołowała: 
D. Waldmann 


